

聖類斯中學
通告第 285 號 (16-17)

各位中一新生家長/監護人：

升中適應家長講座及培訓日營

本校將舉辦升中適應家長講座及培訓日營，詳情如下：

升中適應家長講座

目的：對於即將升中的小六同學，他們除了要適應與小學不同的學習模式及校園環境外，亦要建立新的人際網絡和面對成長的挑戰，往往會感到困惑和迷惘。因此，家教會特別為家長舉辦講座，透過社工、學生及家長們的實際經驗，圍繞學業、朋友、家庭及金錢這四個範疇作出分享，希望家長能跟子女們一同成長，為未來作好準備。

日期：2017 年 8 月 12 日 (星期六)

| | | |
|----|--|-----------------------|
| 時間 | 下午 1 時 45 分至 2 時 15 分 及 下午 4 時 30 分至 5 時 | 下午 2 時 30 分至 4 時 30 分 |
| 地點 | B103-B105 室 | 一樓廣用室 |
| 內容 | 制服團隊招募：香港航空青年團、 醫療輔助隊少年團、港島第 16 旅童軍 | 升中適應家長講座 |
| 備註 | 1. 學生無須出席。 2. 當天文台在中午 12 時已發出紅色或黑色暴雨警告訊號；或懸掛 3 號或以上颱風訊號，或預告將會發出上述訊號，活動將會取消。 | |

培訓日營

目的：透過參與團體活動加深對新同學之間的認識和增強團結性。

日期：2017 年 8 月 19 日 (星期六)

地點：大潭童軍中心 —— 香港赤柱大潭水塘道 873 地段

集合時間及地點：上午 8 時 45 分 聖類斯中學 (各同學上課班房)

解散時間及地點：下午 4 時 聖類斯中學

備註：

1. 所有中一新生均須參與是項活動，若未能出席者，請向校方提交請假信。
2. 校方安排旅遊巴士接載參加者前往營地和返回學校。
3. 當日的午膳將由校方提供。
4. 參加者應帶備至少 1.5 公升食水、替換衣物和雨傘。
5. 當天文台在上午 6 時已發出紅色或黑色暴雨警告訊號；或懸掛 3 號或以上颱風訊號，或預告將會發出上述訊號，活動將會取消。

如有查詢，歡迎致電 25460117 (方信文副校長) 或 92191772 (家長教師會會長陳詠詩女士)。

校長

余立勳

二零一七年八月四日

回 條

升中適應家長講座及培訓日營

通告第 285 號 (16-17)

余校長：

本人為 _____ 的家長/監護人，已詳閱通告第 285 號 (16-17)，本人*將會/未克出席升中適應家長講座，參加人數共_____人，並著小兒準時出席培訓日營。

家長/監護人簽名：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人聯絡電話：_____

日 期：_____

* 請刪去不適用者。

ST. LOUIS SCHOOL

Circular No. 285 (16-17)

4th August, 2017

Dear Parents/Guardians,

Re: Parent Seminar and One-day Training Camp

Our school will organise a parent seminar and a one-day training camp. Details of the events are listed as the followings:

Parents' Seminar

Purpose: It's understandable for those proceeding to S.1 will find new school life challenging in a totally new study environment. The Parent-Teacher Association has specially organised a seminar for parents focusing on academic studies, friendship, family values and financial management through the practical experience from school social workers, parents and students, hoping that parents are able to help prepare their children for leading a fruitful school life.

Date: 12th August, 2017 (Saturday)

| | | |
|------------|---|-----------------------|
| Time | 1:45 p.m. – 2:15 p.m. and 4:30 p.m. – 5:00 p.m. | 2:30 p.m. – 4:30 p.m. |
| Venue | Room B103–B105 | G.P. Room, 1/F |
| Activities | Joint recruitment of youth uniformed groups: Hong Kong Air Cadet Corps, Auxiliary Medical Service Cadet Corps and 16 th Hong Kong Group of Scouts | Parent Seminar |
| Remarks | 1. Students need not attend. 2. When a red or black rainstorm signal or Tropical Cyclone Warning Signal No. 3 or above is issued/to be issued by the Hong Kong Observatory at 12:00 noon, the event will be cancelled. | |

One-Day Training Camp

Purpose: Strengthen the importance of team spirits among S.1 new students through team activities

Date: 19th August, 2017 (Saturday)

Venue: Tai Tam Scout Centre – LOT 873, Tai Tam Reservoir Road, Stanley, H.K.

Gathering Time and Location: 8:45 a.m. at S.1 Classroom, St. Louis School

Dismissal Time and Location: 4:00 p.m. at St. Louis School

Remarks:

1. The attendance of all S.1 students to the above events is compulsory. A letter of absence is required for those who fail to attend.
2. Coaches will be arranged for the round trip between St. Louis School and the destination.
3. Lunch will be arranged by the school.
4. It is advised that a spare set of clothes, 1.5 Litre of water and an umbrella should be brought.
5. When a red/black rainstorm signal or Tropical Cyclone Warning Signal No. 3 or above is issued/to be issued by the Hong Kong Observatory at 6:00 a.m., the event will be cancelled.

Enquiries can be directed to Mr. Fong Shun Man Simon, Vice Principal, at 25460117 or Ms. Wincy Chan, Chairperson of the PTA, at 92191772.

Yu Lap Fun Peter
Principal

-----><-----><-----><-----
Reply slip

Re: Parent Seminar and One-day Training Camp

Circular No. 285(16-17)

Dear Principal,

As the parent/guardian of _____, I have read the circular no. 285 (16-17) and *will/will not attend the parent seminar with a total of _____ participants, and I will have my child attend the camp on time.

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian : _____

Parent's/Guardian's Contact Number : _____

Date : _____

* Please delete as appropriate.